
 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS och               PROTOKOLL NR 3/2016 

STOCKHOLM GLOBE ARENA FASTIGHETER AB        
RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 
 

Tid: tisdag 11 maj 2016 kl. 15.00 – 16.30 

 
Plats: Aten, Idrottsförvaltningens lokaler, Götalandsväg 230 

 

Justerat: 2016-05-30 
 

Dolores Back 

   

Jan Delvert 

  

Ledamöter: 
Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Susanne Qwist DHR  ledamot 

Robin Slätt  HSO ledamot 

Jan Delvert  RTP ledamot 

Boris Samuelsson SRF ledamot 

----------------------------------------------------------------------------- 

Meddelat frånvaro 
Leif Holmgren HSO ledamot 

Tjänstemän vid idrottsförvaltningen: 
Kersti Ruthström  Avdelningschef 

Robert Sköld  Avdelningschef 

Maria Klavdianou-Lundell  Planerare 

Lennart Öström    Administratör 
Erik Odenlid  Sekreterare/enhetschef 

  

§ 1 
Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställdes 
  

§ 2 
Val av protokolljusterare 
Ordföranden Dolores Back samt Jan Delvert utsågs att justera protokollet. 

 

§3 
Anmälan av ojusterade protokoll 
Protokollet från föregående möte blev justerat av Robin Slätt och ordföranden Dolores 

Back 

 



 

 

§4 
Genomgång av nämndärenden inför idrottsnämndens sammanträde 17/5-
2016 
 
Avdelningschef Kersti Ruthström gick igenom och informerade om aktuella ärenden 

till idrottsnämndens sammanträde den 17/5. Hon gick bl.a. igenom tertialrapport 1. 

Det finns problem på intäktssidan framförallt på Eriksdalsbadet. Problemet hör bl.a. 

ihop med de sexuella trakasserier som förekommit på badet och därigenom vikande 

publikintäkter.  

 

En diskussion om hur rådet på bästa sätt skall kunna påverka och samverka för att 

rådets synpunkter skall komma fram resulterade i besluten att 

 

Beslut: Rådet tillställs de remisser som inkommer och får själva avgöra i vilken mån 

de vill yttra sig i frågorna. I första hand genom att lägga en separat skrivelse till 

nämnden. 

Remissyttrandet över ”Låt fler forma framtiden” dukas vid nämndmötet 

 

Beslut: Dolly tar kontakt med roteln för att undersöka på vilket sätt man därifrån 

önskar få de synpunkter rådet har. Samtidigt diskuteras lämplig tid för rådets möte med 

presidiet i Idrottsnämnden. 

 
 
§5 
Balanslista åtgärder 
 
Då Mats Asplind tf. enhetschef för teknik ej kunde närvara bordlades punkten. 

 

§6 
Gubbängshallen – Städning - framtid 
Boris som spelar goal-ball regelbundet i lokalen informerade om de brister som 

föreligger i Gubbängshallen. 

1. Avrinningen i herrarnas nyligen renoverade duschrum fungerar ej. Avrinningen 

mot golvbrunnen i duschen är byggt åt fel håll. Vattnet rinner ut på golvet mot 

omklädningsrummet istället för ned i golvbrunnen. 

2. Total avsaknad av krokar att hänga upp handduken ställer till det för de 

synskadade. Det är svårt att orientera sig i rummet samt att hitta sin handduk. 

3. Varmvattnet kommer inte alls eller efter en mycket lång spolnings tid ca 5 min  

4. Träningshallen är skitig och grusig. Brukare (Boris) fick handen/underarmen ca 

20 cm uppskuren senast.  

5. Avdelningschef för driften Robert Sköld tar med sig städfrågan och tar detta 

med antingen skolorna som hyrt innan eller ev. lägga in en extra städning. 

Robert tar även med sig övriga synpunkter och skall försöka ordna detta. 

 



 

 

Förvaltningen har vid tidigare tillfällen pratat om en alternativ hall för goal ball spel. 

Rådet undrar hur det går i den frågan Är det ff aktuellt att byta hall till 

Medborgarhuset/Forsgrenska? 

Boris får svaret att Forsgrenska stänger i tre år men att Maria tar med sig frågan om det 

går att ordna en lokal för tex Goal ball i den nyrenoverade Forsgrenska hallen. 

Problemet med linjerna som Goal ball orsakar andra sporter kan ev. lösas med en 

elektromagnetisk lösning för linjerna enligt Boris. 

 

§7  

Fråga om förvaltningens satsning på funktionshindrade som inte tillhör 
kategorin LSS/barn och ungdom. Hur satsas det på den prioriterade 
målgruppen? 
Avdelningscheferna Kersti Ruthström och Robert Sköld svarade att det finns 

gruppträningsprogram tex Pilates, vattengympa, Zumba, detta finns bl.a. tillgängligt på 

förvaltningens hemsida. Robert lovar skicka länken till hemsidan.  

Janne från rådet vill gärna att man lyfter fram den basverksamhet som finns och att 

även denna lyfts fram i tex tertialrapporter.    

 

 
§8  

Hur gå vidare med diskussionerna om mer samarbete med andra 
nämnders FH råd? T.ex. social/äldrenämnden färdtjänstfrågor. 
 
Rådet frågade om hur förvaltningens samarbete med andra delar av staden sker. Kersti 

Ruthström svarade att ett samarbete finns inom t.ex. LSS området då med social och 

äldrenämnden och stadsdelarna samt även med kulturförvaltningen och 

socialförvaltningen. 

Rådet vill gärna jobba mindre ”stuprörsinriktat” i fortsättningen med de andra råden 

och förvaltningarna och finna rationella samarbetsformer med Fastighetskontoret och 

dess FH-råd. 

 
§9  

Ny adjungerad ledamot efter Mikael Ståhl - Nils Ander. 
 
Beslut Nils Ander adjungeras in from detta möte. 

 

§10  

Genomgång av kvarvarande ärenden på bevakningslistan.  
Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades. 

 
§11  

Utbildning 
Dolly informerade om det gemensamma mötet med Fastighetsförvaltningens/ Miljö 

och Hälsas funktionshinder råd måndag 16/5. Program punkt: Staffan Bengtson, 

Brandskyddslaget är inbjuden för att hålla föredrag om frångänglighet. De bägge råden 

diskuterar formerna för ett samarbete i gemensamma frågor. 



 

 

Den 12 maj håller HSO en paneldebatt med politiker runt ämnet vad har hänt efter 

valet. Hur ”mår” funktionshinderfrågorna i stadshuset? 

 

§12 
Övriga frågor 
Förvaltningen informerade om att Steinunn Á Håkansson tillträtt som t.f. 

förvaltningschef efter Olof Öhman som gått vidare till nytt uppdrag för staden gällande 

OS ansökan. 

 

FH rådet fick också en inbjudan och information om att de är hjärtligt välkomna till en 

sommarbuffé i förvaltningens lokaler den 21/6 efter det nämndsammanträde som 

kommer att hållas här.  

 

En fråga kom upp om Svedmyrabadet, svaret blev att detta bad inte drivs av 

idrottsförvaltningen utan av stadsdelsnämnden. 

 

En annan fråga från Dolly var om handikappbadet Stora Sköndal skall vara kvar.  

Det klargjordes att enbart bassängbadet var ett handikappbad och att strandbadet drivs 

av stadsdelen som ett vanligt bad och att badet skall vara kvar.   

 
Då inga övriga frågor förelåg avslutade ordföranden Dolly Back mötet. 

 

 

Erik Odenlid  

 

Sekreterare funktionshindersrådet 

 

Älvsjö 2016-05-17 
 


